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Rada Miejska w Serocku 

SESJA 

Protokół 6/2024 

VI Sesja Rady Miejskiej w Serocku w dniu 7 sierpnia 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 07 sierpnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 20:44 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Mirosława Beli 

2. Sławomir Czerwiński 

3. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

4. Bożena Kalinowska 

5. Iwona Kolon-Pierzchała 

6. Teresa Krzyczkowska 

7. Dominik Krzykowski 

8. Mariusz Kusiak 

9. Józef Lutomirski 

10. Marzena Nowakowska 

11. Janina Osińska 

12. Tomasz Pszczoła 

13. Aneta Rogucka 

14. Mariusz Rosiński 

15. Małgorzata Topczewska 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

2. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

3. Monika Karpińska – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

4. Stanisław Paszkowski – Radca Prawny 

5. Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Przedstawiciele 

Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pszczoła otworzył VI sesję Rady Miejskiej w Serocku, powitał 

zebranych, sprawdził kworum oraz stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 14 
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 radnych, co stanowi kworum przy którym Rada Miejska może podejmować prawomocne 

decyzje. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pszczoła przedstawił porządek obrad. Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Bożena Kalinowska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad: - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wyborów 

jednostek pomocniczych. Przewodniczący Rady również zaproponował zmianę kolejności 

punktów w porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Bożena Kalinowska (Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Dodatkowy punkt w porządku obrad.8a 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Głosowano w sprawie 

Zmiana kolejności punktów w porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (13) 

Mirosława Beli, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, Iwona Kolon-Pierzchała, 

Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Janina Osińska, 

Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (1) 

Sławomir Czerwiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Po głosowaniu porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz 

inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

6a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej dotyczącej 

przeprowadzonych wyborów sołeckich w miejscowości Dosin. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego złożonego przez 

Mieszkańców Sołectwa Jadwisin. 

8a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wyborów 

jednostek pomocniczych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie informacji o przebiegu wyborów organów jednostek 

pomocniczych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2028 z perspektywą do 2031 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 872/LXXX/2024 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 319XXIX/2020 Rady Miejskiej w 

Serocku z dnia 2 grudnia 2020 r.  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Miasta i Gminy Serock oraz zarządzenia poboru opłaty, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, zmienionej uchwałą Nr 483/XLIII/2021 Rady Miejskiej w Serocku z 

dnia 17 listopada 2021 r. oraz uchwałą 504/XLV/2021 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 22 

grudnia 2021 r. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

podatków: rolnego, leśnego, od nieruchomości, opłaty targowej, opłaty miejscowej w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi znajdującemu się w 

miejscowości Serock. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej przy ul. Zaokopowej 32A w Serocku – działka nr 21/22 obręb nr 12 w Serocku. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Jachranka nazwy ul. Ogrody Przyjaciół. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Dębinki 

nazwy ul. Optymistów. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Skubianka nazwy ul. Fiołkowa. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Borowa 

Góra nazwy ul. Szałwiowa. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji 

Programu polityki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji leczniczej mieszkańców Miasta i Gminy 

Serock na lata 2023-2025. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2024 – 2045. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku. 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

26. Sprawy różne. 

27. Zamknięcie sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pszczoła przedstawił informację o swojej działalności oraz 

poinformował o pismach, które wpłynęły w okresie między sesjami, a także o interpelacjach 

i wnioskach złożonych przez radnych. 
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5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił działania Urzędu oraz jednostek 

organizacyjnych w okresie między sesjami, które stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej 

oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju Jakub 

Szymański przedstawił projekt uchwały. Uchwała w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku została 

sporządzona na podstawie ustawy z dnia 5 lipca 2018 r. o ułatwieniach w przygotowaniu i 

realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących (Dz.U. z 2024 r. poz. 195) 

zwanej dalej ustawą. Zgodnie z art. 1 powyższa ustawa określa zasady oraz procedury 

przygotowania i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących, a także 

standardy ich lokalizacji i realizacji. W dniu 10.04.2024 r. wpłynął wniosek MATTHAUS Sp. z 

o.o. S.K.A. o ustalenie lokalizacji inwestycji mieszkaniowej polegającej na budowie zespołu 

czterech budynków – trzech mieszkalnych wielorodzinnych i jednego mieszkalnego 

wielorodzinnego z usługami oraz inwestycji towarzyszącej, na terenie działek nr 24/24 

i 24/26 obr. 14 w Serocku oraz 24 obr. 15 w Serocku. Na terenie objętym inwestycją 

zaprojektowano cztery budynki - trzy trójkondygnacyjne mieszkalne wielorodzinne oraz czwarty 

czterokondygnacyjny mieszkalny wielorodzinny z usługami. Wszystkie cztery budynki będą 

obsługiwane przez klatki schodowe zaopatrzone w windy osobowe. Całość zabudowy jest 

podpiwniczona. Kondygnacja podziemna w przeważającej części przeznaczona jest na garaże. 

Inwestycją towarzyszącą będzie budowa drogi publicznej zawierającej m.in. ciąg pieszo-jezdny 

szerokości 5,0 m z zespołem miejsc postojowych dla samochodów osobowych. Zabudowa 

mieszkaniowa uzupełniona będzie dwoma dziedzińcami wraz z osłonami śmietnikowymi oraz 

terenem, na którym planuje się niewielki plac zabaw otoczony zespołem zieleni urządzonej. W 

ramach inwestycji zaprojektowano przyłącza i instalacje związane z funkcjonowaniem obiektu. 

W wyniku przeprowadzonej analizy w dniu 15.04.2024 r. wezwano inwestora do uzupełnienia 

braków. Wnioskodawca w wyznaczonym terminie uzupełnił braki. Wniosek został zamieszczony 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Miasta i Gminy Serock. Burmistrz Miasta i 

Gminy Serock wyznaczył do dnia 13.05.2024 r. termin na składanie uwag do wspomnianego 

wniosku. Stosownie do art. 7 ust. 12 i 14 ustawy Burmistrz wystąpił o zaopiniowanie wniosku i 

poinformował o możliwości przedstawienia opinii w sprawie oraz o uzgodnienie wniosku z 

właściwymi instytucjami i organami. W wyznaczonym terminie wpłynęły 4 opinie od instytucji i 

organów oraz nie wpłynęły żadne uwagi od mieszkańców. Regionalny Dyrektor Ochrony 
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Środowiska w Warszawie poinformował, że lokalizacja inwestycji mieszkaniowej znajduje się 

poza obszarowymi i obiektowymi formami ochrony przyrody. Mazowiecki Ośrodek Centralnego 

Wojskowego Centrum Rekrutacji poinformował, że planowana inwestycja nie koliduje z 

terenami zamkniętymi, ich strefami ochronnymi, jak również urządzeniami infrastruktury 

technicznej resortu obrony narodowej i zaopiniował pozytywnie wniosek. Zarząd Województwa 

Mazowieckiego zaopiniował pozytywnie wniosek w zakresie uwzględnienia wyników audytu 

krajobrazowego. Mazowiecki Komendant Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej zaopiniował 

negatywnie wniosek w zakresie warunków ochrony przeciwpożarowej powołując się na brak 

danych na temat zapewnienia wody do celów przeciwpożarowych do zewnętrznego gaszenia 

pożaru, jak również warunków w zakresie lokalizacji inwestycji od obiektów stwarzających 

ryzyko wystąpienia poważnej awarii przemysłowej. W tym zakresie wniosek został uzupełniony 

przez wnioskodawcę. Korekta wniosku została zamieszczony na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Gminy Miasta i Gminy Serock. Burmistrz Miasta i Gminy Serock wyznaczył do dnia 

17.06.2024 r. termin na składanie uwag do wspomnianej korekty wniosku. W wyznaczonym 

terminie nie wpłynęły żadne uwagi od mieszkańców. Pismem z dnia 03.06.2024 r. ponownie 

wystąpiono do Mazowieckiego Komendanta Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej o 

zaopiniowanie wniosku. Mazowiecki Komendant Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej 

zaopiniował pozytywnie wniosek w zakresie warunków ochrony przeciwpożarowej. Pozostałe 

organy i instytucje upoważnione do wyrażenia opinii i uzgodnienia przedmiotowego wniosku, 

nie wyraziły stanowiska w ustawowym czasie 21 dni od otrzymania powiadomienia, co w 

rozumieniu art. 7 ust. 13 ustawy z dnia 5 lipca 2018 r. o ułatwieniach w przygotowaniu i 

realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących, jest jednoznaczne z 

uzgodnieniem oraz brakiem zastrzeżeń w sprawie. Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy inwestor, który 

zamierza zrealizować inwestycję mieszkaniową może wystąpić za pośrednictwem burmistrza do 

właściwej miejscowo rady gminy z odpowiednim wnioskiem, a rada gminy podejmując uchwałę 

o ustaleniu lub odmowie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej bierze pod uwagę stan 

zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych na terenie gminy oraz potrzeby i możliwości rozwoju 

gminy wynikające z ustaleń studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Dla terenu objętego wnioskiem obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

miasta Serock, przyjęty Uchwałą nr 309/XXXIV/2013 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 

27.03.2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Serock - 

obszar C, powiat legionowski, Urz. Woj. Maz. poz. 5667 z dnia 17.05.2013 r.), zmienionym 

Uchwałą nr 501/XLVI/2018 z dnia 25 czerwca 2018 r. Rady Miejskiej w Serocku (Dz. Urz. Woj. 

Maz. poz. 6847 z dnia 05.07.2018 r.), zmienionym Uchwałą nr 545/XLVIII/2022 z dnia 30 marca 

2022 r. Rady Miejskiej w Serocku (Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 4354 z dnia 11.04.2022 r.), w którym 

działki nr 24/24 i 24/26 obr. 14 przeznaczone są pod tereny obiektów produkcyjnych, składów, 

magazynów i zabudowy usługowej, działka nr 24 obr. 15 jest przeznaczona pod tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej i/lub usług nieuciążliwych. Zgodnie z art. 5 ust. 3 ustawy 

inwestycję mieszkaniową lub inwestycję towarzyszącą można zrealizować niezależnie od 

istnienia ustaleń miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, pod warunkiem, że 

nie jest sprzeczna ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy. W obowiązującym studium działki nr 24/24 i 24/26 obr. 14 położone są w strefie D - 

działalności gospodarczej, tylko działka nr 24 obr. 15 położona jest w strefie B, gdzie zakłada się 
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powstanie zabudowy wielorodzinnej do 4 kondygnacji, 18 m wysokości budynków i przy 

minimalnym współczynniku powierzchni biologicznie czynnej wynoszącym 25 %. Zgodnie z art. 

5 ust. 4 ustawy warunek niesprzeczności ze studium nie dotyczy terenów, które w przeszłości 

były wykorzystywane jako tereny kolejowe, wojskowe, produkcyjne lub usług pocztowych, a 

obecnie funkcje te nie są na tych terenach realizowane. Na terenie planowanej inwestycji w 

minionych latach prowadzono co najmniej dwie udokumentowane działalności produkcyjne. 

Pierwszą z nich jest powstały tutaj na początku XX wieku młyn parowy. Budynek młyna istnieje 

do dziś, zmianie uległa jego funkcja - z produkcyjnej na biurową. Drugą działalnością była 

produkcja metalowych elementów stolarki budowlanej oraz konstrukcji metalowych i ich części 

przez “Zakład Ślusarski Andrzej Gąsiorowski” prowadzona na przedmiotowym terenie od 

stycznia 1996 roku do marca 2023 roku. Należy zatem uznać, że przedmiotowy teren był w 

przeszłości wykorzystywany jako teren produkcyjny. Realizacja przedsięwzięcia, w świetle 

przedstawionego art. 5 ust. 3 ustawy jest dopuszczalna pod względem formalnym pomimo jej 

sprzeczności ze studium, w szczególności ustaleniami dla strefy D. Wynik przeprowadzonej 

oceny aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Serock 

– Uchwała Nr 86/X/2019 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 24 czerwca 2019 r., wskazuje na 

zbyt niski areał gruntów przeznaczonych pod zabudowę wielorodzinną, rekomendując jej 

realizację w zwartych zespołach. Na terenie planowanej inwestycji obecnie od strony ul. 

Warszawskiej funkcjonuje drogeria, a w dalszej części znajduje się nieużytkowana parterowa 

zabudowa usługowa. Od strony północnej znajduje się zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna z 

usługami. Od strony południowej istnieje zabudowa usługowa, w której funkcjonują takie sklepy 

jak: “Biedronka” i PSB “Mrówka”. W planowanej inwestycji zaprojektowana duża przestrzeń 

usługowa niejako przedłuży ciąg istniejących już sklepów. Planowana inwestycja skalą i 

wysokością zabudowy oraz funkcją nawiązuje do budynków istniejących zlokalizowanych w 

pobliżu. Inwestycja ma zapewnione zaopatrzenie w wodę, kanalizację sanitarną i deszczową, 

energię elektryczną i gaz. W celu umożliwienia dogodnego dojazdu do planowanej inwestycji 

zaprojektowano publiczną drogę dojazdową pomiędzy ul. 3-go Maja a ul. Warszawską. 

Planowana inwestycja spełnia przewidziane w ustawie kryteria lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej. 

 

Burmistrz Artur Borkowski wystąpił z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o: Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz 

inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

 

Podczas posiedzenia wspólnego komisji projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Jakub Szymański (Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mateusz Pająk (Inwestor) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 
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• Sławomir Czerwiński (Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu) 

• Dominik Krzykowski (Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Jakub Szymański (Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju) 

• Dominik Krzykowski (Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich) - (Ad Vocem) 

• Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

• Janina Osińska (Radna Rady Miejskiej) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) - (Ad Vocem) 

• Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz 

inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Teresa Krzyczkowska, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński 

PRZECIW (8) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Iwona Kolon-

Pierzchała, Dominik Krzykowski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Małgorzata Topczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bożena Kalinowska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Głosowano w sprawie 

Dodatkowy punkt 6a 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

6a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. Uchwała w 

sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej 

przy ul. Warszawskiej w Serocku została sporządzona na podstawie ustawy z dnia 5 lipca 2018 r. 

o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji 

towarzyszących (Dz.U. z 2024 r. poz. 195) zwanej dalej ustawą. Zgodnie z art. 1 powyższa 

ustawa określa zasady oraz procedury przygotowania i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz 

inwestycji towarzyszących, a także standardy ich lokalizacji i realizacji. W dniu 10.04.2024 r. 

wpłynął wniosek MATTHAUS Sp. z o.o. S.K.A. o ustalenie lokalizacji inwestycji mieszkaniowej 

polegającej na budowie zespołu czterech budynków – trzech mieszkalnych wielorodzinnych i 

jednego mieszkalnego wielorodzinnego z usługami oraz inwestycji towarzyszącej, na terenie 

działek nr 24/24 i 24/26 obr. 14 w Serocku oraz 24 obr. 15 w Serocku. Na terenie objętym 

inwestycją zaprojektowano cztery budynki - trzy trójkondygnacyjne mieszkalne wielorodzinne 

oraz czwarty czterokondygnacyjny mieszkalny wielorodzinny z usługami (liczone są wyłącznie 

kondygnacje nadziemne). Wszystkie cztery budynki miały być obsługiwane przez klatki 

schodowe zaopatrzone w windy osobowe. Całość zabudowy miała zostać podpiwniczona. 

Kondygnacja podziemna w przeważającej części przeznaczona jest na garaże. Inwestycją 

towarzyszącą ma być budowa drogi publicznej zawierającej m.in. ciąg pieszo-jezdny o 

szerokości jezdni 5,0 m z zespołem miejsc postojowych dla samochodów osobowych. Minimalna 

szerokość drogi przeznaczonej do obsługi zespołu zabudowy miała być nie mniejsza niż 6,0 m. 

Zabudowa mieszkaniowa uzupełniona być miała dwoma dziedzińcami wraz z osłonami 

śmietnikowymi, parkingami oraz terenem, na którym planuje się niewielki plac zabaw otoczony 

zespołem zieleni urządzonej. W ramach inwestycji zaprojektowano przyłącza i instalacje 

związane z funkcjonowaniem obiektu. W wyniku przeprowadzonej analizy w dniu 15.04.2024 r. 

wezwano inwestora do uzupełnienia braków. Wnioskodawca w wyznaczonym terminie uzupełnił 

braki. Wniosek został zamieszczony na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Miasta i 

Gminy Serock. Burmistrz Miasta i Gminy Serock wyznaczył do dnia 13.05.2024 r. termin na 

składanie uwag do wspomnianego wniosku. Stosownie do art. 7 ust. 12 i 14 ustawy Burmistrz 
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wystąpił o zaopiniowanie wniosku i poinformował o możliwości przedstawienia opinii w sprawie 

oraz o uzgodnienie wniosku z właściwymi instytucjami i organami. W wyznaczonym terminie 

wpłynęły 4 opinie od instytucji i organów oraz nie wpłynęły żadne uwagi od mieszkańców. 

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Warszawie poinformował, że lokalizacja inwestycji 

mieszkaniowej znajduje się poza obszarowymi i obiektowymi formami ochrony przyrody. 

Mazowiecki Ośrodek Centralnego Wojskowego Centrum Rekrutacji poinformował, że 

planowana inwestycja nie koliduje z terenami zamkniętymi, ich strefami ochronnymi, jak 

również urządzeniami infrastruktury technicznej resortu obrony narodowej i zaopiniował 

pozytywnie wniosek. Zarząd Województwa Mazowieckiego zaopiniował pozytywnie wniosek w 

zakresie uwzględnienia wyników audytu krajobrazowego. Mazowiecki Komendant Wojewódzki 

Państwowej Straży Pożarnej zaopiniował negatywnie wniosek w zakresie warunków ochrony 

przeciwpożarowej powołując się na brak danych na temat zapewnienia wody do celów 

przeciwpożarowych do zewnętrznego gaszenia pożaru, jak również warunków w zakresie 

lokalizacji inwestycji od obiektów stwarzających ryzyko wystąpienia poważnej awarii 

przemysłowej. W tym zakresie wniosek został uzupełniony przez wnioskodawcę. Korekta 

wniosku została zamieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Miasta i Gminy 

Serock. Burmistrz Miasta i Gminy Serock wyznaczył do dnia 17.06.2024 r. termin na składanie 

uwag do wspomnianej korekty wniosku. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne uwagi od 

mieszkańców. Pismem z dnia 03.06.2024 r. ponownie wystąpiono do Mazowieckiego 

Komendanta Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej o zaopiniowanie wniosku. Mazowiecki 

Komendant Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej zaopiniował pozytywnie wniosek w 

zakresie warunków ochrony przeciwpożarowej. Pozostałe organy i instytucje upoważnione do 

wyrażenia opinii i uzgodnienia przedmiotowego wniosku, nie wyraziły stanowiska w ustawowym 

czasie 21 dni od otrzymania powiadomienia, co w rozumieniu art. 7 ust. 13 ustawy z dnia 5 lipca 

2018 r. o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji 

towarzyszących, jest jednoznaczne z uzgodnieniem oraz brakiem zastrzeżeń w sprawie. Zgodnie 

z art. 7 ust. 1 ww. ustawy inwestor, który zamierza zrealizować inwestycję mieszkaniową może 

wystąpić za pośrednictwem burmistrza do właściwej miejscowo rady gminy z odpowiednim 

wnioskiem, a rada gminy podejmując uchwałę o ustaleniu lub odmowie ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej bierze pod uwagę stan zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych na 

terenie gminy oraz potrzeby i możliwości rozwoju gminy wynikające z ustaleń studium i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. Dla terenu objętego wnioskiem obowiązuje 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego miasta Serock, przyjęty Uchwałą nr 

309/XXXIV/2013 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 27.03.2013 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Serock - obszar C, powiat legionowski, woj. 

Mazowieckie (Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 5667 z dnia 17.05.2013 r.), zmienionym Uchwałą 

nr 501/XLVI/2018 z dnia 25 czerwca 2018 r. Rady Miejskiej w Serocku (Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 

6847 z dnia 05.07.2018 r.), zmienionym Uchwałą nr 545/XLVIII/2022 z dnia 30 marca 2022 r. 

Rady Miejskiej w Serocku (Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 4354 z dnia 11.04.2022 r.), w którym działki 

nr 24/24 i 24/26 obr. 14 przeznaczone są pod tereny obiektów produkcyjnych, składów, 

magazynów i zabudowy usługowej, działka nr 24 obr. 15 jest przeznaczona pod tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej i/lub usług nieuciążliwych oraz częściowo pod teren dróg 

publicznych klasy drogi dojazdowej – KDD8. Zgodnie z art. 5 ust. 3 ww. ustawy inwestycję 
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mieszkaniową lub inwestycję towarzyszącą można zrealizować niezależnie od istnienia ustaleń 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, pod warunkiem że nie jest sprzeczna ze 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. W obowiązującym 

studium działki nr 24/24 i 24/26 obr. 14 położone są w strefie D - działalności gospodarczej, 

tylko działka nr 24 obr. 15 położona jest w strefie B, gdzie zakłada się powstanie zabudowy 

wielorodzinnej do 4 kondygnacji, 18 m wysokości budynków i przy minimalnym współczynniku 

powierzchni biologicznie czynnej wynoszącym 25 %. Zgodnie z art. 5 ust. 4 ww. ustawy 

warunek niesprzeczności ze studium nie dotyczy terenów, które w przeszłości były 

wykorzystywane jako tereny kolejowe, wojskowe, produkcyjne lub usług pocztowych, a obecnie 

funkcje te nie są na tych terenach realizowane. Zdaniem wnioskodawcy na terenie planowanej 

inwestycji w minionych latach prowadzono co najmniej dwie udokumentowane działalności 

produkcyjne. Pierwszą z nich jest powstały tutaj na początku XX wieku młyn parowy. Budynek 

młyna istnieje do dziś, zmianie uległa jego funkcja – z produkcyjnej na biurową i handlową. 

Należy jednak zauważyć, że budynek młyna, który można rozpatrywać pod kątem 

poprodukcyjnej przeszłości, znajduje się na terenie działki nie objętej zamierzeniem 

inwestycyjnym inwestora, tj. działki nr ew. 24/48 obr. 14 m. Serock. Drugą działalnością 

była produkcja metalowych elementów stolarki budowlanej oraz konstrukcji metalowych i ich 

części przez “Zakład Ślusarski Andrzej Gąsiorowski” prowadzona na przedmiotowym terenie od 

stycznia 1996 roku do marca 2023 roku. W ocenie Rady Miejskiej niewielki zakład rzemieślniczy 

prowadzony w jednym z licznych na tym obszarze budynków magazynowych nie pozostawia na 

omawianym terenie znamion obszaru „poprodukcyjnego”, co uprawniałoby do uznania w 

omawianej sprawie szczególnego uprawnienia wyłączającego jakikolwiek wpływ na inwestycję 

mieszkaniową lokalnej polityki przestrzennej, w postaci wyłączenia warunku „niesprzeczności” 

ze Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego, o którym mowa w 

art. 5 ust. 4 ww. ustawy. W istocie bowiem obszar dziś wskazany w miejscowym planie jako 

teren funkcjonalny P/U5, którego część stanowią działki nr ew. 24/24 i 24/26 obr. 14, w 

przeszłości stanowił teren Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”, na którym dominowała 

działalność związana z obsługą potrzeb społeczności rolniczej, przetwórstwa rolniczego i 

zaopatrzenia ludności w materiały niezbędne do prowadzenia działalności rolniczej. Jak 

wskazują lokalne źródła „(…)młyn utrzymał się w posiadaniu GS do dziś, chociaż ostatnio już 

jako obiekt biurowy. Stosunkowo szybko przekształcił się w młyn śrutowy, a w połowie lat 60-

tych XX w. GS przejął tereny prywatne w sąsiedztwie młyna, by zbudować magazyny i składy 

materiałów. Prowadził m.in. sprzedaż węgla, nawozów sztucznych, pasz, maszyn rolniczych, 

materiałów budowlanych oraz innych wyrobów”1. Powyższy opis obszaru przy ul. Warszawskiej 

w Serocku w ocenie Rady jednoznacznie pokazuje, że centralnym obiektem ww. obszaru był 

młyn, w otoczeniu którego wybudowany został szereg obiektów o funkcji magazynowej i 

handlowej, a drobna działalność wytwórcza jaka mogła być tu prowadzona, nie miała jednak 

charakteru dominującego. Co godne odnotowania bowiem funkcja tego terenu ewoluowała wraz 

z upływem czasu i zmianami społecznymi jakie dokonują się w Mieście i Gminie Serock. Coraz 

mniej popularne rolnictwo zastępowane jest dynamicznie postępującą urbanizacją i rozwojem 

terenów zabudowy mieszkaniowej. Obszar dawniej obsługujący rolniczą społeczność Serocka 

dziś stał się lokalnym „centrum usługowym”, gromadząc duży sklep spożywczy, sklep  

udowlano- ogrodniczy, punkty sprzedaży materiałów budowlanych i węgla czy drogerię, myjnię i 
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punkty gastronomiczne. W ocenie Rady przedmiotowy teren nie był w przeszłości 

wykorzystywany jako teren produkcyjny w stopniu uzasadniającym zastosowanie szczególnej 

normy prawnej przewidzianej art. 5 ust. 4 ww. ustawy, więc realizację przedsięwzięcia, w świetle 

przedstawionego art. 5 ust. 3 ww. ustawy należy uznać za niedopuszczalną pod względem 

formalnym, wobec jej sprzeczności ze studium, w szczególności ustaleniami dla strefy D. 

Rozpatrując stan zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych na terenie gminy oraz potrzeby i 

możliwości rozwoju gminy wynikające z ustaleń studium i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy należy zauważyć, że potrzeba rozwoju mieszkalnictwa jest jednym z 

ważniejszych wyzwań rozwojowych gminy, wskazywanych w dokumentach strategicznych, w 

tym w Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy2. Dane 

demograficzne potwierdzają niezwykle dynamiczny przyrost mieszkańców gminy, co potwierdza 

słuszność kierunków przyjętych w obowiązujących dokumentach planistycznych, 

wyznaczających obszary realizacji zabudowy mieszkaniowej jedno- i wielorodzinnej. Studium 

wskazywało również na potrzebę realizacji nowych terenów zabudowy wielorodzinnej, z uwagi 

na niedostateczną ofertę nowych lokali mieszkalnych na lokalnym rynku. Powyższe kwestie były 

w ostatnich latach z dużą uwagą analizowane przez organy gminy, czego wynikiem były zmiany 

w obowiązujących miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego, dzięki którym udało 

się w granicach miasta wytyczyć około 20 ha nowych terenów realizacji zabudowy 

wielorodzinnej, stwarzając warunki do rozwoju tej formy zabudowy zgodnie z lokalnymi 

potrzebami, i na warunkach akceptowalnych przez lokalną społeczność. Rzeczony plan przyjęty 

został uchwałą Rady Miejskiej w Serocku Nr 666/XLIII/2023 z dnia 1 lutego 2023 roku i 

opublikowany został w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego pod nr 1765. 

Podobne uchwały przyjmowane były również dla terenów Wierzbicy3, Zegrza4 i Jachranki5. 

Powyższe pokazuje, że organy gminy trafnie zdiagnozowały problemy lokalnego rynku 

mieszkaniowego i wdrażają rozwiązania zaradcze. Lokalizacja inwestycji mieszkaniowej w 

zaproponowanej lokalizacji, tj. na obszarze pełniącym dziś ważne funkcje z perspektywy 

lokalnej społeczności, zaopatrując mieszkańców w niezbędne usługi i punkty handlowe, 

uszczupliłaby potencjał możliwości dalszego rozwoju Miasta i Gminy w zgodzie z zasadami tzw. 

rozwoju zrównoważonego, który obecnie realizowany jest poprzez wyważanie wszystkich 

potrzeb lokalnej społeczności i zapewnienie dostępności terenów atrakcyjnych również z 

perspektywy prowadzenia działalności gospodarczej. Potrzeby w tym zakresie definiuje Strategia 

Rozwoju Miasta i Gminy Serock do roku 2025, zgodnie z którą za jeden z czterech głównych 

celów rozwojowych przyjęto cel pn.: „Prężna gmina ukierunkowana na tworzenie innowacyjnych 

rozwiązań społeczno-gospodarczych potrzeb rynku pracy”. Zgodnie z bilansem terenów 

opracowanym na potrzeby Studium, tereny prowadzenia działalności gospodarczej (P/U) 

wyznaczone w obowiązujących miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego 

obejmują 113,96 ha, co stanowi 2,24% ogólnej powierzchni terenów przeznaczonych na 

cele różnych form zabudowy na terenie gminy (sumarycznie 5078,41 ha). W ocenie Rady to 

zestawienie danych udowadnia, że dalsze uszczuplenie powierzchni przeznaczonej na cele 

prowadzenia działalności gospodarczej może utrudnić realizację celów rozwojowych, 

zdefiniowanych w przyjętych przez gminę dokumentach strategicznych. W ocenie Rady, 

zamierzenie niedostatecznie uwzględnia również lokalne uwarunkowania z zakresu polityki 

parkingowej, proponując bilans miejsc parkingowych dla projektowanej inwestycji na poziomie 1 
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miejsce parkingowe na 1 lokal mieszkalny, podczas gdy minimalne wartości tego wskaźnika dla 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej na terenie miasta wahają się między współczynnikiem 

1,2 miejsca parkingowego na lokal mieszkalny, a 1,5 miejsca parkingowego na lokal mieszkalny. 

Biorąc pod uwagę obecność dużego lokalu usługowego w parterze jednego z budynków, 

docelowy bilans miejsc powinien również uwzględniać dodatkowe miejsca niezbędne do 

zabezpieczenia jego funkcjonowania zgodnie z przeznaczeniem. Ponadto Rada zauważa, że teren 

objęty inwestycją stanowi punkt styczny różnych funkcji zagospodarowania terenu, w którym 

tereny przemysłowo – usługowe stykają się z obszarami zabudowanymi budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi. Jak wskazano powyżej, uwarunkowania te mają swoje podłoże 

historyczne i są pozostałością dawnej Gminnej Spółdzielni, która trwale zapisała się w historii i 

przestrzeni miasta. W tym stanie wprowadzenie funkcji zabudowy wielorodzinnej zaburzy ten 

lokalny podział stref funkcjonalnych, dysharmonizując przestrzeń i powodując nieobserwowaną 

wcześniej koncentrację zabudowy mieszkaniowej. Taki sposób zagospodarowania ocenia się 

negatywnie z perspektywy ochrony ładu przestrzennego, tej części miasta. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Iwona Kolon-

Pierzchała, Dominik Krzykowski, Józef Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (3) 

Mariusz Kusiak, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 25/VI/2024 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej dotyczącej 

przeprowadzonych wyborów sołeckich w miejscowości Dosin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku Tomasz Pszczoła zaproponował omówienie wspólnie 

punktów 7, 8 i 8a. 

 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku Tomasz Pszczoła odczytał skargi.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bożena Kalinowska przedstawiła projekty 

uchwał. Pismem z dnia 12.06.2024 r. wniesiona została do Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

„skarga wyborcza” (data wpływu do UMiG w Serocku: 12.06.2024 r.). Pismem z dnia 

13.06.2024 r. Burmistrz Miasta i Gminy Serock przekazał ww. pismo Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Serocku, gdyż Rada Miejska w Serocku jest organem właściwym w tym zakresie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pismem z dnia 17.06.2024 r. przekazał „skargę wyborczą” 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która na posiedzeniach w dniach 

24.06.2024 r. i 08.07.2024 r. zapoznała się ze skargą i zajęła stanowisko w sprawie. Z treści 

przedmiotowego pisma wynika, że skarżący zwraca się ze skargą dotyczącą wad formalnych 

przeprowadzonych wyborów sołeckich w miejscowości Dosin, które odbyły się 6.06.2024 r., „co 

w efekcie skutkuje ich nieważnością”. Skarżący zarzuca błędy formalne, polegające na: 

- nieprawidłowym składzie komisji skrutacyjnej, - naciskach na kandydatów. Ustawa z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., poz. 609 ze zm.) w art. 36 ust. 2 

stanowi, iż sołtys oraz członkowie rady sołeckiej wybierani są w głosowaniu tajnym, 

bezpośrednim, spośród nieograniczonej liczby kandydatów, przez stałych mieszkańców sołectwa 

uprawnionych do głosowania. Z art. 36 ust. 2 ww. ustawy wynika, że sołtys oraz członkowie rady 

sołeckiej wybierani są w głosowaniu tajnym, bezpośrednim, spośród nieograniczonej liczby 

kandydatów, przez stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania. Ustawa 

przyznaje prawo do wyboru sołtysa oraz członków rady sołeckiej stałym mieszkańcom sołectwa 

uprawnionym do głosowania. Przepis art. 35 ww. ustawy wskazuje także, iż uchwalany przez 

radę gminy statut jednostki pomocniczej określa w szczególności zasady i tryb wyborów 

organów jednostki pomocniczej. Uchwałą Nr 711/LXVIII/2023 z dnia 31.05.2023r. Rada Miejska 

w Serocku w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Dosin określiła zasady i tryb wyborów sołtysa 

i rady sołeckiej. Z treści statutu sołectwa Dosin wynika, że w celu przeprowadzania wyboru 

Sołtysa, członków Rady Sołeckiej, zebranie wiejskie powołuje spośród uprawnionych 

uczestników zebrania co najmniej 3 - osobową komisję skrutacyjną, której zadaniem będzie m.in. 

rejestrowanie kandydatów oraz ustalenie wyników wyborów. Z analizy treści protokołu wyborów 

sołtysa oraz rady sołeckiej wsi Dosin wynika, iż została powołana komisja skrutacyjna do 

przeprowadzenia wyborów sołtysa oraz członków rady soleckiej sołectwa Dosin w składzie 3 
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osobowym i dokonano wyboru jej przewodniczącego. Spełniono zatem wymóg formalny jakim 

jest powołanie i ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej. Zaznaczyć należy także, że 

z treści samej skargi wynika fakt powołania komisji skrutacyjnej w składzie wymaganym 

statutem. Skarżący zarzuca jedynie, iż „przez większość czasu trwania wyborów komisja 

skrutacyjna działała w składzie dwuosobowym”. Biorąc pod uwagę analizę treści protokołów 

komisji skrutacyjnej (z wyborów sołtysa oraz rady sołeckiej wsi Dosin) wskazać należy, iż 

widnieją na nich podpisy 2 członków komisji skrutacyjnej. Biorąc pod uwagę brak zapisów 

statutowych określającym minimalną liczbę członków biorących udział podczas czynności 

komisji skrutacyjnej, jak również informacji o ewentualnym tego wpływie na ustalenie wyników 

wyborów nie można stwierdzić, iż brak jednego podpisu oznacza nieprawidłowy jej skład w 

trakcie podejmowanych czynności. Odnosząc się do zarzutu „nacisku na kandydatów” wskazać 

należy, iż do chwili obecnej do Urzędu Miasta i Gminy w Serocku nie wpłynęła w tym zakresie 

informacja od bezpośrednio zainteresowanej osoby. Mając powyższe na uwadze skargę wyborczą 

dotyczącą przeprowadzonych wyborów sołeckich w miejscowości Dosin uznaje się za 

bezzasadną. 

 

Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego złożonego przez Mieszkańców 

Sołectwa Jadwisin: Pismem z dnia 10.06.2024 r., wniesiono do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Serocku „protest wyborczy” (data wpływu do UMiG w Serocku: 10.06.2024 r.). 

Przewodniczący Rady Miejskiej pismem z dnia 17.06.2024 r. przekazał „protest wyborczy” 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Serocku na posiedzeniach w dniach 24.06.2024 r. i 08.07.2024 r. zapoznała się z 

powyższym protestem i zajęła stanowisko w sprawie. Załącznik do ww. pisma stanowi „lista 

mieszkańców Sołectwa Jadwisin popierających protest wyborczy”. Z treści przedmiotowego 

pisma wynika, że własnoręcznie podpisane na załączniku osoby zarzucają „dopuszczenia 

się naruszenia przepisów Kodeksu Wyborczego” w trakcie zarządzonych na dzień 04.06.2024 r. 

wyborów przedstawiciela jednostki pomocniczej sołectwa Jadwisin, w Mieście i gminie Serock. 

m.in. poprzez: - brak sprawdzenia przez członków „obwodowej komisji wyborczej” dokumentów 

tożsamości wyborcy, - niewłaściwe warunki do przeprowadzenia wyborów, z uwagi na to, iż 

„lokal wyborczy był stanowczo za mały”, - zaplanowanie wyborów w dniu roboczym o godzinie 

17:30. W związku z powyższym, z treści przedmiotowego pisma wynika, iż stanowi ono wniosek 

o wydanie uchwały unieważniającej wybory Sołtysa oraz Rady Sołeckiej w Jadwisinie (…) i 

wyznaczenie nowego terminu wyborów (…)”. Analiza treści ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., poz. 609 ze zm.) wskazuje w art. 36 ust. 2, iż sołtys oraz 

członkowie rady sołeckiej wybierani są w głosowaniu tajnym, bezpośrednim, spośród 

nieograniczonej liczby kandydatów, przez stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do 

głosowania. Z art. 36 ust. 2 ww. ustawy wynika, że sołtys oraz członkowie rady sołeckiej 

wybierani są w głosowaniu tajnym, bezpośrednim, spośród nieograniczonej liczby kandydatów, 

przez stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania. Ustawa przyznaje prawo do 

wyboru sołtysa oraz członków rady sołeckiej stałym mieszkańcom sołectwa uprawnionym do 

głosowania. Przepis art. 35 ww. ustawy wskazuje także, iż uchwalany przez radę gminy statut 

jednostki pomocniczej określa w szczególności zasady i tryb wyborów organów jednostki 

pomocniczej. Uchwałą Nr 716/LXVIII/2023 z dnia 31.05.2023 r. w sprawie uchwalenia statutu 
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sołectwa Jadwisin Rada Miejska w Serocku określiła zasady i tryb wyborów sołtysa i rady 

sołeckiej. Z treści statutu sołectwa Jadwisin wynika, że w celu przeprowadzania wyboru Sołtysa, 

członków Rady Sołeckiej, zebranie wiejskie powołuje spośród uprawnionych uczestników 

zebrania co najmniej 3 - osobową komisję skrutacyjną, której zadaniem będzie m.in. 

rejestrowanie kandydatów oraz ustalenie wyników wyborów. Wykonywanie obowiązków 

członka komisji skrutacyjnej nie obejmuje zatem uprawnienia do legitymowania osób 

uprawnionych do głosowania z posiadanych dokumentów tożsamości. Jednoznacznie wskazać 

należy, iż wybory przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, nie podlegają regulacjom 

przepisów dotyczących wyborów do organów stanowiących i wykonawczych jednostek 

samorządu terytorialnego. Wobec powyższego, ustawa z dnia 5.01.2011 r. Kodeks Wyborczy nie 

ma zastosowania również w części dotyczącej dokumentów tożsamości wyborcy. Stwierdzić 

należy, iż wnoszący przedmiotowe pismo błędnie wywodzą z art. 52 kodeksu wyborczego 

obowiązki członków komisji skrutacyjnej, powołanej spośród mieszkańców do przeprowadzenia 

wyborów sołtysa i rady sołeckiej. Przepis ten dotyczy sytuacji przed przystąpieniem do 

głosowania, m.in. do organów stanowiących i wykonawczych jednostki samorządu terytorialnego 

i dotyczy członków obwodowych komisji wyborczych. Zarzut niewłaściwych warunków 

przeprowadzenia wyborów trudno uznać za uzasadniony m.in. z uwagi na brak regulacji 

prawnych w tym zakresie. Obowiązujące standardy utrwalone zostały dotychczasową 

praktyką wyznaczania zebrań wiejskich w możliwie dogodnych dla większości mieszkańców 

warunkach. Odnosząc się do terminu zaplanowanych wyborów należy odnieść się do zapisów 

statutu, które wskazują obowiązek podania terminu i miejsca Zebrania wiejskiego do publicznej 

wiadomości poprzez rozplakatowanie oraz w sposób zwyczajowo przyjęty, co najmniej na 5 dni 

przed terminem zwołania zebrania. W zakresie godziny zebrania wiejskiego statut również nie 

wprowadza regulacji, pozostawiając tą kwestię do oceny podmiotu wnioskującego o takie 

zebranie. Mając powyższe na uwadze protest wyborczy złożony przez Mieszkańców Sołectwa 

Jadwisin uznaje się za bezzasadny. 

 

Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wyborów jednostek 

pomocniczych: Pismem z dnia 19.06.2024 r., wniesiono do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Serocku „protest w sprawie odmowy wpuszczenia przedstawicieli mediów na wybory sołeckie w 

Święcienicy przez sołtysa” (data wpływu do UMiG w Serocku: 19.06.2024 r.). Przewodniczący 

Rady Miejskiej pismem z dnia 21.06.2024 r. przekazał ww. pismo Przewodniczącej Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Serocku (dalej 

Komisja) na posiedzeniu w dniu 24.06.2024 r. zapoznała się z treścią powyższego protestu. 

Pismem z dnia 26.06.2024r. zwrócono się do skarżącego o przedłożenie stosownych 

dokumentów potwierdzających występowanie w trybie ustawy z dnia 26.01.1984 r. prawo 

prasowe (Dz. U. z 2018 r., poz. 1914) z uwagi na powoływanie się w jego treści na „odmowę 

udzielenia informacji dziennikarzowi”. W odpowiedzi na powyższe, skarżący pismem z dnia 

27.06.2024 r. dołączył kopie własnej legitymacji prasowej jak również kopię legitymacji 

prasowej osoby, której protest wyborczy bezpośrednio dotyczy. Ponadto, wobec opisanej w treści 

protestu wyborczego sytuacji i braku dokumentacji potwierdzającej opisane zdarzenie, Komisja 

odbyła posiedzenie w dniu 08.07.2024 r. z udziałem wnoszącego protest oraz sołtysa. Na 

posiedzeniu Komisji w dniu 08.07.2024 r. w pierwszej kolejności wysłuchano argumentacji 
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wnoszącego protest, który w trakcie posiedzenia zmodyfikował swoje pisemne wystąpienie. W 

trakcie trwania Komisji zaproponował, aby wystąpienie z dnia 19.06.2024 r. potraktowane 

zostało jako wniosek o przyjęcie standardów transparentności i jawności w procesach 

wyborczych oraz zasad dotyczących udziału mediów w takich wydarzeniach w przyszłości. 

Ponadto, wskazał na konieczność organizowania wyborów na terenie zapewniającym 

„niezależność i bezpieczeństwo”. Biorąc pod uwagę przedstawione w trakcie posiedzenia komisji 

wyjaśnienia, brak osobistego udziału składającego pismo w opisanej w przedmiotowym piśmie 

zdarzeniu podczas spotkania sołeckiego w dniu 18.06.2024 r. dotyczącym wyborów sołtysa oraz 

rady sołeckiej sołectwa Święcienica wnoszący przedmiotowe pismo z dnia 19.06.2024 r. wycofał 

wniosek, m.in. w zakresie „podjęcia odpowiednich kroków dyscyplinarnych wobec Sołtysa”. W 

pozostałym zakresie, dotyczącym podkreślenia znaczenia jawności, dostępu mediów publicznych 

do spotkań sołeckich podtrzymał swoje stanowisko zmierzające do wypracowania jednolitych 

standardów udziału m.in. przedstawicieli mediów na takich wydarzeniach. W dalszej części 

trwania posiedzenia Komisji, w dniu 08.07.2024 r. wysłuchano stanowiska sołtysa sołectwa 

Święcienica, który również wskazał, iż osobiście nie uczestniczył w opisanym zdarzeniu 

dotyczącym „odmowy wpuszczenia przedstawicieli mediów na wybory sołeckie”. Jak 

oświadczył, w dniu wyborów sołeckich bezpośrednio nie brał udziału w tak opisanym zdarzeniu. 

Wskazał, że pierwotnym miejscem spotkania sołeckiego w celu wyboru sołtysa oraz członków 

rady sołeckiej stanowiła jego prywatna nieruchomość (przed domem). W związku z zaistniałą 

sytuacją – złymi prognozami meteorologicznymi, zebranie wiejskie zostało przeniesione 

do wewnątrz budynku (domu mieszkalnego sołtysa). Na posiedzeniu Komisji, sołtys wskazał, iż 

do sytuacji opisanej w piśmie z dnia 19.06.2024 r. nie jest w stanie się bezpośrednio odnieść. 

Mając na względzie złożone wyjaśnienia oraz modyfikację treści wystąpienia, Komisja 

stwierdza, co następuje. Analiza treści ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2024 r., poz. 609 ze zm.) wskazuje w art. 36 ust. 2, iż sołtys oraz członkowie rady 

sołeckiej wybierani są w głosowaniu tajnym, bezpośrednim, spośród nieograniczonej liczby 

kandydatów, przez stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania. Przepis art. 35 

ww. ustawy wskazuje także, iż uchwalany przez radę gminy statut jednostki pomocniczej określa 

w szczególności zasady i tryb wyborów organów jednostki pomocniczej. Uchwałą Nr 

728/LXVIII/2023 Rady Miejskiej w Serocku z dnia z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie uchwalenia 

statutu sołectwa Święcienica Rada Miejska w Serocku określiła zasady i tryb wyborów sołtysa i 

rady sołeckiej. Odnosząc się do warunków przeprowadzania wyborów przedstawicieli jednostek 

pomocniczych Miasta i Gminy Serock wskazać należy, iż brak jest regulacji prawnych w tym 

zakresie. Obowiązujące standardy utrwalone zostały dotychczasową praktyką wyznaczania 

zebrań wiejskich w możliwie dogodnych dla większości mieszkańców warunkach. Wobec 

okoliczności zmiany kwalifikacji pisma z dnia 19.06.2024 r. przez wnoszącego z „protestu w 

sprawie odmowy wpuszczenia przedstawicieli mediów na wybory sołeckie w Święcienicy przez 

sołtysa” na wniosek, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje, a Rada Miejska niniejszą 

uchwałą potwierdza zasadność opracowania i wdrożenia jednolitych na terenie Miasta i Gminy 

Serock standardów udziału społeczeństwa w zebraniach wiejskich, w tym m.in. przedstawicieli 

mediów. Rozwój technologii informacyjnych i komunikacyjnych oraz ich zastosowanie w 

komunikacji masowej staje się nieodzownym elementem społeczeństwa informacyjnego i wobec 

powyższego Komisja rekomenduje jak powyżej. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

W dyskusji wzięli udział: 

• Bożena Kalinowska (Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Bożena Kalinowska (Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Bożena Kalinowska (Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mariusz Kusiak (Radny Rady Miejskiej) 

• Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej dotyczącej 

przeprowadzonych wyborów sołeckich w miejscowości Dosin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 26/VI/2024 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego złożonego 

przez Mieszkańców Sołectwa Jadwisin. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego złożonego przez 

Mieszkańców Sołectwa Jadwisin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (13) 

Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, Iwona Kolon-

Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, 

Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosława Beli 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 27/VI/2024 

8a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wyborów 

jednostek pomocniczych. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wyborów jednostek 

pomocniczych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Józef Lutomirski, Janina 

Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Kusiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 
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Uchwała nr 28/VI/2024 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie informacji o przebiegu wyborów organów 

jednostek pomocniczych. 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. Zgodnie z 

uchwałą Nr 874/LXXX/2024 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 27 marca 2024r. w sprawie 

zarządzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych Miasta i Gminy Serock – sołectw, na 

lata 2024 - 2029, w terminie od 1 maja 2024r. do 15 lipca 2024r. zostały przeprowadzone wybory 

w 28 sołectwach na terenie gminy Miasto i Gmina Serock. 

Uprawnionych do głosowania w 28 sołectwach było 8.742 wyborców. 

W wyborach wzięło udział 1.694 wyborców. 

Do wyborów w 28 sołectwach zostało zgłoszonych 51 kandydatów na sołtysów, z których w 

głosowaniu 

tajnym wybrano: 

1. Bolesławowo - Anna Pińczuk-Kurowska 

2. Borowa Góra - Krzysztof Witkowski 

3. Cupel - Anna Lewalska 

4. Dębe - Wiesław Winnicki 

5. Dębinki - Ewa Jędrzejewska 

6. Dosin - Marzena Nowakowska 

7. Gąsiorowo - Joanna Szambelan 

8. Guty - Elżbieta Bodio 

9. Izbica - Iwona Kolon-Pierzchała 

10. Jachranka - Aneta Rogucka 

11. Jadwisin - Angelika Cybas 

12. Kania Nowa - Teresa Wierzbicka 

13. Kania Polska - Olga Kodorska-Bastkowska 

14. Karolino - Zofia Łaniewska 

15. Ludwinowo Dębskie - Kamil Koper 

16. Ludwinowo Zegrzyńskie - Małgorzata Gołębiewska 

17. Łacha - Ryszard Kacperski 

18. Marynino - Elżbieta Kacperska 

19. Nowa Wieś - Marzena Sikorska 

20. Skubianka - Magda Składanek 

21. Stanisławowo - Anna Romanowska 

22. Stasi Las - Józef Lutomirski 

23. Święcienica - Michał Mirecki 

24. Wierzbica - Maria Chmielewska 

25. Wola Kiełpińska, Szadki - Dorota Szczęsna 

26. Wola Smolana - Teresa Srebnik 

27. Zabłocie - Marzena Derlacz 

28. Zalesie Borowe - Jerzy Kozarzewski 

We wszystkich sołectwach dokonano wyboru rad sołeckich. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie informacji o przebiegu wyborów organów jednostek 

pomocniczych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

 

Uchwała nr 29/VI/2024 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2028 z perspektywą do 2031 roku. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Mateusz Wyszyński. Zgodnie z art. 17 ust. 1 Ustawy z dnia z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo 

ochrony środowiska (Dz. U. z 2024, poz. 54 ze zm.) organ wykonawczy województwa, powiatu i 

gminy, w celu realizacji polityki ochrony środowiska, sporządza odpowiednio wojewódzkie, 

powiatowe i gminne programy ochrony środowiska. Podstawowym celem sporządzenia i 

uchwalenia Programu Ochrony Środowiska (POŚ) jest realizacja przez jednostki samorządu 

terytorialnego polityki ochrony środowiska zbieżnej z założeniami najważniejszych dokumentów 

strategicznych i programowych. POŚ stanowi podstawę funkcjonowania systemu zarządzania 
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środowiskiem spajającą wszystkie działania i dokumenty dotyczące ochrony środowiska i 

przyrody na szczeblu danej JST. Zgodnie z art. 17 ust. 2 pkt. 3 ustawy z dnia z dnia 27 kwietnia 

2001 r. Prawo ochrony środowiska Dz. U. z 2024 r., poz. 54 ze zm.) „Program Ochrony 

Środowiska dla Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2028 z perspektywą do 2031 roku” został 

zaopiniowany pozytywnie przez Zarząd Powiatu w Legionowie. Regionalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska w Warszawie oraz Mazowiecki Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny 

stwierdzili, iż dla „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Serock na lata 2024- 

2028 z perspektywą do 2031 roku” nie jest wymagane przeprowadzenie strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko, gdyż uznano, iż realizacja postanowień przedmiotowego programu 

nie spowoduje znaczącego (negatywnego) oddziaływania na środowisko. W procedurze 

opracowywania Programu zapewniono udział społeczeństwa poprzez wyłożenie projektu 

dokumentu do publicznego wglądu na okres 21-dni z możliwością składania uwag i wniosków. 

W ramach konsultacji społecznych do projektu dokumentu nie wniesiono żadnych uwag oraz 

wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mateusz Wyszyński (Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mariusz Kusiak (Radny Rady Miejskiej) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i 

Gminy Serock na lata 2024-2028 z perspektywą do 2031 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

 

Uchwała nr 30/VI/2024 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 872/LXXX/2024 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i 

Gminy Serock w 2024 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Mateusz Wyszyński. związku z realizacją Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Serock w 2024 r., 

wydatkowaniem środków zgodnie z § 13 Programu oraz koniecznością dostosowania wysokości 

wydatkowanych środków do rzeczywistych i zgłaszanych przez mieszkańców oraz wolontariuszy 

sprawujących opiekę nad wolno żyjącymi kotami potrzeb w obszarze sprawowania opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Serock, gmina dokonuje zmiany wysokości kwoty przeznaczonej na realizację dwóch z zadań 

ujętych w ww. programie. Środki finansowe przeznaczone na realizację zabiegów lekarsko – 

weterynaryjnych: m.in. sterylizacje i kastracje zwierząt domowych i kotów wolno żyjących, 

znakowanie zwierząt za pomocą mikroprocesorów, przeprowadzenie eutanazji z konieczności, w 

tym usypianie ślepych miotów, a także udzielanie w uzasadnionych sytuacjach pomocy lekarsko 

– weterynaryjnej zwiększa się o 25 000,00 zł tj. do kwoty 85 000,00 zł. Sumaryczna kwota 

środków przeznaczonych na realizację Programu wynosić zatem będzie 289 840,00 zł. Ponadto, 

niniejszą uchwałą wprowadza się zmiany merytoryczne programu zgodnie ze zgłoszonymi 

uwagami przez Nadzór Prawny Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mateusz Wyszyński (Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 872/LXXX/2024 Rady Miejskiej 

w Serocku z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Serock w 2024 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

 

Uchwała nr 31/VI/2024 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Mateusz Wyszyński. Aktem prawnym, regulującym cele, zasady i formy ochrony przyrody w 

Polsce jest ustawa z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (Dz. U. z 2023 r. poz. 1336 ze 

zm.). Zgodnie z art. 45 ust. 2 pkt 1 ww. ustawy prace wykonywane na potrzeby ochrony przyrody 

uzgadnia się z organem ustanawiającym daną formę ochrony przyrody. Zgodnie z art. 44 ust. 1 

cyt. ustawy ustanowienie pomnika przyrody, stanowiska dokumentacyjnego, użytku 

ekologicznego lub zespołu przyrodniczo – krajobrazowego następuje w drodze uchwały rady 

gminy. Jednocześnie rada gminy dokonuje uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

przyrody, bez względu na mocy jakiego aktu prawa miejscowego pomnik przyrody został 

ustanowiony. Ustanowione pomnikiem przyrody drzewo z gatunku Dąb szypułkowy (Quercus 

robur) Orzeczeniem Nr 520 Prezydenta Warszawy o uznaniu za pomnik przyrody z dn. 

19.09.1979 r. Znak: RLS-VIII 7140/77/78 jest bardzo cennym okazem dendrologicznym ze 

względu na swoje walory krajobrazowe, przyrodnicze oraz dydaktyczne. Jest to drzewo o 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

imponującym obwodzie pnia, wynoszącym 449 cm, wysokości 29 m oraz rozpiętości korony 20 

m. Wiek drzewa szacuje sią na około 340 lat. W ekspertyzie dendrologicznej i ocenie stanu 

zachowania drzewa sporządzonej na zlecenie Urzędu Miasta i Gminy w Serock przez mgr inż. 

Mieczysława Samolińskiego wymieniono następujące zalecenia pielęgnacyjne i konserwatorskie: 

1) wycięcie tylko suchych konarów, zagrażających bezpieczeństwu ludzi i ich mienia, 

pozostawienie ‘tylcy” – od 1 metra do kilku metrów na martwych konarach. Im grubsze, tym 

zostawić dłuższe. 

2) zdjęcie starych wiązań, 

3) założenie nowych wiązań trójkątnych dynamicznych na zdrowych konarach na tej samej 

wysokości tak, aby wiązanie ściągało pęknięty pień. Do wiązania użyć liny cobra (4tony) z 

amortyzatorami. 

4) na wysokości ok 2m. nad pęknięciem pnia założenie grubych pojedynczych wiązań 

statycznych typu cobra (8 ton) z usztywniaczem. Prace pielęgnacyjne, o których mowa, zostałyby 

przeprowadzone przez specjalistyczną firmę. Biorąc powyższe pod uwagę, podjęcie przez Radę 

Miejską w Serocku uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody – drzewa z gatunku Dąb szypułkowy znajdującego się na terenie działki nr ew. 

1/1 obręb 26 Wola Kiełpińska, gmina Serock, będącej we władaniu samoistnym Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Antoniego w Zegrzu z siedzibą w Woli Kiełpińskiej jest 

uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mateusz Wyszyński (Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 32/VI/2024 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 319XXIX/2020 Rady Miejskiej 

w Serocku z dnia 2 grudnia 2020 r.  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Serock oraz zarządzenia poboru opłaty, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, zmienionej uchwałą Nr 

483/XLIII/2021 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 17 listopada 2021 r. oraz uchwałą 

504/XLV/2021 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 22 grudnia 2021 r. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski.  

Zgodnie z art. 6l ust, 2 ustawy z dnia13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach (Dz. u. z 2024 r. poz. 399 tj.) rada gminy, w drodze uchwały, może zarządzić pobór 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczyć inkasentów i 

określić wysokość wynagrodzenia za inkaso. Zgodnie z zapisem § 4 uchwały, na inkasentów 

wyznacza się osoby wymienione w załączniku do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 319XXIX/2020 Rady Miejskiej w 

Serocku z dnia 2 grudnia 2020 r.  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Miasta i Gminy Serock oraz zarządzenia poboru opłaty, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, zmienionej uchwałą Nr 483/XLIII/2021 Rady Miejskiej w Serocku z 

dnia 17 listopada 2021 r. oraz uchwałą 504/XLV/2021 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 22 

grudnia 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 33/VI/2024 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

podatków: rolnego, leśnego, od nieruchomości, opłaty targowej, opłaty miejscowej w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur 

Borkowski. Stosownie do ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku rolnym, ustawy z dnia 30 

października 2002 r. o podatku leśnym, ustawy z dnia 12 stycznia 199l r. o podatkach i opłatach 

lokalnych rada gminy może zarządzać pobór wyżej wymienionych podatków należnych od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczyć inkasentów i określać wysokość wynagrodzenia za 

inkaso. Zgodnie z zapisem w § 2 ust.1 pkt.3 uchwały na inkasentów wyznacza się sołtysów wsi 

położonych na terenie Miasta i Gminy Serock zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały. 

Dokonuje się zmiany w załączniku do w/w uchwały w związku z wyborem nowych sołtysów w 

sołectwach: Bolesławowo, Dębinki, Dosin, Gąsiorowo, Jadwisin, Kania Polska, Ludwinowo 

Zegrzyńskie, Skubianka, Szadki i Wola Kiełpińska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru podatków: rolnego, leśnego, od nieruchomości, opłaty targowej, opłaty miejscowej w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków: 

rolnego, leśnego, od nieruchomości, opłaty targowej, opłaty miejscowej w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 
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Uchwała nr 34/VI/2024 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi znajdującemu się w 

miejscowości Serock. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur 

Borkowski. Na działce oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 53, położonej w obrębie 

07 w Serocku, znajduje się park miejski będący ogólnodostępnym terenem, użytkowanym przez 

lokalną społeczność do celów rekreacyjnych. Polskie wojska łączności narodziły się w czasie I 

wojny światowej w Legionach Polskich oraz Korpusach Polskich na Wschodzie. Po odzyskaniu 

niepodległości przez Polskę nastąpił proces scalania, ujednolicania i rozbudowy formacji 

łączności. Rolę tego rodzaju wojsk podkreślił Marszałek Józef Piłsudski w specjalnym rozkazie 

„O łączności” wydanym w 1929 r. Procesowi rozbudowy wojsk łączności w okresie II 

Rzeczypospolitej towarzyszył rozwój szkolnictwa, które było początkowo związane z Warszawą, 

lecz w latach 1919-1939 to Zegrze było głównym centrum szkoleniowym dla żołnierzy 

łącznościowców. Absolwenci tej placówki walczyli potem na wszystkich frontach II wojny 

światowej. Po zakończeniu wojny reaktywowano szkolenie w Zegrzu i placówka funkcjonuje do 

dzisiaj pod nazwą Centrum Szkolenia Łączności i Informatyki im. gen. bryg. Heliodora Cepy. 

Tradycje wojsk łączności kultywuje także Światowy Związek Polskich Żołnierzy Łączności, 

którego siedziba Zarządu Głównego oraz jednego z oddziałów mieści się w Zegrzu. W 2024 r. 

przypada 105. rocznica powstania zegrzyńskiego ośrodka szkolenia żołnierzy łączności. W 

okresie swojego działania ośrodek ten wyszkolił około 100 tys. słuchaczy. Łącznościowcy z 

Zegrza byli zawsze obecni w życiu Miasta i Gminy Serock. Ich jednostka wrosła w środowisko 

lokalne – jest jego nieodłącznym i ważnym elementem. Wobec powyższego zasadne jest nadanie 

temu parkowi nazwy Park im. Polskich Żołnierzy Łączności. Zaproponowana nazwa nie 

występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Dominik Krzykowski (Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi znajdującemu się w 

miejscowości Serock. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

 

Uchwała nr 35/VI/2024 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej przy ul. Zaokopowej 32A w Serocku – działka nr 21/22 obręb nr 12 w 

Serocku. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur 

Borkowski. Działka nr 21/22 obr. 12 położona jest przy ul. Zaokopowej 32A w Serocku. 

Część ww. nieruchomości o powierzchni 15 m2 jest wydzierżawiona na podstawie umowy 

zawartej na okres 3 lat do dnia 31.05.2024r. Grunt będący przedmiotem umowy wykorzystywany 

jest w celu usytuowania wiaty na potrzeby Wspólnoty. W świetle przepisu art.18 ust.2 pkt.9 lit.a 

ustawy o samorządzie gminnym w przypadku, gdy po umowie dzierżawy zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na kolejny okres. Z uwagi na dochody gminy uzyskiwane z tytułu dzierżawy 

części rzeczonego gruntu oraz biorąc pod uwagę, że rzeczony grunt zabezpiecza bieżące potrzeby 

Wspólnoty zasadne jest, począwszy od dnia 01.06.2024r., zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

dotyczącej części w/w nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• ppłk rez Mieczysław Hucał (Światowy Związek Polskich Żołnierzy Łączności, Prezes Oddziału Zegrze) 
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• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości zlokalizowanej 

przy ul. Zaokopowej 32A w Serocku – działka nr 21/22 obręb nr 12 w Serocku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

 

Uchwała nr 36/VI/2024 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Jachranka nazwy ul. Ogrody Przyjaciół. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła zaproponował omówienie 4 projektów uchwał 

wspólnie. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Projekty uchwał przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Jakub Szymański. Wnioskiem współwłaściciel drogi wewnętrznej, 

położonej w obrębie Jachranka, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 228/20, zwrócił 

się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. Ogrody Przyjaciół. Nazwa ul. Ogrody Przyjaciół nie 

występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Przebieg drogi został przedstawiony na załączniku 

graficznym do niniejszej uchwały. Nadanie nazwy przedmiotowej drodze podyktowane jest 
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zapewnieniem ładu przestrzennego oraz uporządkowaniem numeracji budynków. Droga 

położona jest na terenie o rozwijającej się zabudowie jednorodzinnej, dlatego wcześniejsze 

uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na uniknięcie problemów z numeracją porządkową w 

przyszłości. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609) podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic i placów 

będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320) należy do wyłącznej właściwości rady 

gminy. Natomiast zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, 

podjęcie przez radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, 

uwarunkowane jest uzyskaniem pisemnych zgód właścicieli terenów, na których jest ona 

zlokalizowana, co zostało w niniejszym przypadku zachowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Jakub Szymański (Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka 

nazwy ul. Ogrody Przyjaciół. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 37/VI/2024 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Dębinki nazwy ul. Optymistów. 

Wnioskiem współwłaściciele drogi wewnętrznej, położonej w obrębie Dębinki, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka nr 62/25, zwrócili się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. 

Optymistów. Nazwa ul. Optymistów nie występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Przebieg 

drogi został przedstawiony na załączniku graficznym do niniejszej uchwały. Nadanie nazwy 

przedmiotowej drodze podyktowane jest zapewnieniem ładu przestrzennego oraz 

uporządkowaniem numeracji budynków. Droga położona jest na terenie o rozwijającej się 

zabudowie jednorodzinnej, dlatego wcześniejsze uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na 

uniknięcie problemów z numeracją porządkową w przyszłości. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) 

podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw 

dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 

2024 r. poz. 320) należy do wyłącznej właściwości rady gminy. Natomiast zgodnie z art. 8 ust. 1a 

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, podjęcie przez radę gminy uchwały w 

sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, uwarunkowane jest uzyskaniem pisemnych zgód 

właścicieli terenów, na których jest ona zlokalizowana, co zostało w niniejszym przypadku 

zachowane. Wszyscy współwłaściciele drogi wyrazili zgodę na nadanie zaproponowanej nazwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Dębinki 

nazwy ul. Optymistów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 
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Uchwała nr 38/VI/2024 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Skubianka nazwy ul. Fiołkowa. 

Wnioskiem współwłaściciele drogi wewnętrznej, położonej w obrębie Skubianka, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka nr 674, zwrócili się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. Fiołkowa. 

Nazwa ul. Fiołkowa nie występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Przebieg drogi został 

przedstawiony na załączniku graficznym do niniejszej uchwały. Nadanie nazwy przedmiotowej 

drodze podyktowane jest zapewnieniem ładu przestrzennego oraz uporządkowaniem numeracji 

budynków. Droga położona jest na terenie o rozwijającej się zabudowie jednorodzinnej, dlatego 

wcześniejsze uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na uniknięcie problemów z numeracją 

porządkową w przyszłości. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) podejmowanie uchwał w sprawach 

nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu 

ustawy z 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320) należy do 

wyłącznej właściwości rady gminy. Natomiast zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy z dnia 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych, podjęcie przez radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej, uwarunkowane jest uzyskaniem pisemnych zgód właścicieli terenów, na 

których jest ona zlokalizowana, co zostało w niniejszym przypadku zachowane. Wszyscy 

współwłaściciele drogi wyrazili zgodę na nadanie zaproponowanej nazwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Skubianka 

nazwy ul. Fiołkowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 39/VI/2024 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Borowa Góra nazwy ul. Szałwiowa. 

Wnioskiem współwłaściciele drogi wewnętrznej, położonej w obrębie Borowa Góra, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 462/15, zwrócili się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. 

Szałwiowa. Nazwa ul. Szałwiowa nie występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Przebieg 

drogi został przedstawiony na załączniku graficznym do niniejszej uchwały. Nadanie nazwy 

przedmiotowej drodze podyktowane jest zapewnieniem ładu przestrzennego oraz 

uporządkowaniem numeracji budynków. Droga położona jest na terenie o rozwijającej się 

zabudowie jednorodzinnej, dlatego wcześniejsze uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na 

uniknięcie problemów z numeracją porządkową w przyszłości. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) 

podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw 

dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 

2024 r. poz. 320) należy do wyłącznej właściwości rady gminy. Natomiast zgodnie z art. 8 ust. 1a 

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, podjęcie przez radę gminy uchwały w 

sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, uwarunkowane jest uzyskaniem pisemnych zgód 

właścicieli terenów, na których jest ona zlokalizowana, co zostało w niniejszym przypadku 

zachowane. Wszyscy współwłaściciele drogi wyrazili zgodę na nadanie zaproponowanej nazwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Borowa 

Góra nazwy ul. Szałwiowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 40/VI/2024 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur 

Borkowski. Pojęcie służebności przesyłu unormowane jest w artykułach 3051 do 3054 Kodeksu 

Cywilnego. Jest to prawo polegające na obciążeniu nieruchomości na rzecz przedsiębiorcy, który 

zamierza wybudować lub którego własność stanowią urządzenia, o których mowa w art. 49 § 1 

Kodeksu Cywilnego. Jest prawem polegającym na tym, że przedsiębiorca może korzystać w 

oznaczonym zakresie z nieruchomości obciążonej, zgodnie z przeznaczeniem tych urządzeń. 

Podjęcie Uchwały przez Radę Miejską w Serocku w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa 

rzeczowego na rzecz spółki PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie oraz jej następców 

prawnych, tj. odpłatnej służebności przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach 

gminnych wybudowane będą w najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej 

należące do ww. spółki. Służebność zostanie ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała 

na prawie wstępu, przechodu i przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń 

energetycznych znajdujących się na nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności 

związanych z posadowieniem urządzeń energetycznych, naprawami, remontami, eksploatacją, 

konserwacją, przebudowami, rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, 

modernizacjami oraz prawie wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. 

celach, z obowiązkiem każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt PGE 

Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie oraz jej następców prawnych. Przebieg służebności 

ustalony zostanie w sposób, który będzie jedynie w minimalnym stopniu ograniczał korzystanie z 

nieruchomości gminnej. Ustanowienie służebności przesyłu pozwoli również na uniknięcie w 

przyszłości sporów prawnych dotyczących statusu prawnego urządzeń przesyłowych 

budowanych przez PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. W oświadczeniu w formie aktu 

notarialnego o ustanowieniu służebności przesyłu, której integralną część będzie stanowiła mapa 

określająca zakres służebności przesyłu, zostaną określone szczegółowo warunki służebności, w 

tym jednorazowe wynagrodzenie w wysokości oszacowanej przez rzeczoznawcę majątkowego 

powiększone o podatek od towarów i usług. Wynagrodzenie jest zadośćuczynieniem za 

ograniczenia w rozporządzaniu własną nieruchomością, wynikłe z ustanowienia służebności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 41/VI/2024 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji 

Programu polityki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji leczniczej mieszkańców Miasta i 

Gminy Serock na lata 2023-2025. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur 

Borkowski. Dyrektor Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia 

poinformował o możliwości składania wniosków o dofinansowanie programów polityki 

zdrowotnej na 2025r. realizowanych przez jednostki samorządowe. Miasto i Gmina Serock 

planuje złożyć wniosek o dofinansowanie do programu polityki zdrowotnej w zakresie 

rehabilitacji leczniczej mieszkańców Miasta i Gminy Serock. W związku z powyższym należy 

zwiększyć środki finansowe na realizację ww. profilaktycznego programu polityki zdrowotnej na 

2025r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 
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• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) - (Ad Vocem) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji Programu 

polityki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji leczniczej mieszkańców Miasta i Gminy Serock na 

lata 2023-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Józef Lutomirski, Janina 

Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Kusiak, Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 42/VI/2024 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2024 – 2045. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i 

Gminy Serock w 2024 roku. 

Burmistrz Artur Borkowski z Panią Skarbnik Moniką Karpińską przedstawili łącznie projekty 

uchwał wraz z autopoprawkami. Poinformowali o zmianach strony dochodowej oraz strony 

wydatkowej, przedstawili także najważniejsze źródła zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Rady Miejskiej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Monika Karpińska (Skarbnik Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 
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• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Olga Kozłowska (Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) - (Ad Vocem) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Serock na lata 2024 – 2045. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2024 – 2045. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 
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Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 43/VI/2024 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta i Gminy Serock w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzena Nowakowska 

Uchwała nr 44/VI/2024 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

Zgłoszono interpelacje i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Janina Osińska (Radna Rady Miejskiej) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Janina Osińska (Radna Rady Miejskiej) - (Ad Vocem) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

26. Sprawy różne. 

W punkcie dotyczących spraw różnych Radni oraz Przewodniczący Organów Wykonawczych 

Jednostek Pomocniczych zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź ze strony 

Burmistrza Artura Borkowskiego. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dominik Krzykowski (Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mariusz Kusiak (Radny Rady Miejskiej) 

• Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) - (Ad Vocem) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) - (Ad Vocem) 
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• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) - (Ad Vocem) 

• Iwona Kolon-Pierzchała (Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Innowacji i 

Bezpieczeństwa) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Mariusz Rosiński (Radny Rady Miejskiej) - (Ad Vocem) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

• Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

• Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

27. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła stwierdził wyczerpanie porządku obrad  

i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Tomasz Pszczoła 

 

Przygotował: Justyna Kuniewicz 


